

# 梦幻九寨沟

# 行程特点

- 九寨沟风景区(含公共环保车)
- 苗龙风景区
- · 乐山大佛(含船游)
- 成都大熊猫繁育研究基地(含电瓶车)

# 特点美食

- 川菜风味
- 火锅风味 (任吃任点,包你吃到饱!)
- •三国烤肉自助餐
- •熊猫掌柜小吃
- ・中式合菜

#### 第一天 吉隆玻/成都

EUU STÔURS

Travel

机上用餐

全体团员集合于吉隆玻机场乘搭客机前往成都, 抵达后入住酒店 酒店: 费尔顿凯莱大酒店 / 春天美居酒店 / 艾克美雅阁或同等级 (当地5星酒店)

# 第二天 成都 / 九寨沟

早/午/晚

早餐后,驱车前往九寨沟 沿途**叠溪海子**,叠溪海子湖面海拔2258米,原为叠溪城,为古代边防重镇。扼川西平原通松潘旱地及青海、甘肃交通要塞。**松潘古城**,松潘古城分内、外两城,内城平面跨崇山,依山顺势略呈三角形,东部崇山之下河谷部份为长方形,外城毗邻内城南面的河谷下坝,有城门与内城相通,平面为长方形。**岷江河谷风光**,一路上走下来,也看到了岷江面临的生态危机。一是干裂河谷正逐渐形成。很多地方存在着大片几乎没有任何植被的高原裸露带,随着水土的流失,干裂河谷正逐渐形成,将不断蚕食高山草甸,破坏岷江生态。二是过度放牧加速草甸退化。

酒店:新九寨沟宾馆或者同级 (当地5星酒店)

#### 第三天 九寨沟

早/午/晚

早餐后,全天游览**九寨沟风景区(含公共环保车)**九寨沟自列入世界自然遗产以来,一直是游客们必游景点之一,大小瀑布数不胜数,交相辉映,美不胜收,步移景异构成了神话般瑰奇的世界。**树正群海**,树正群海景区是九寨沟秀丽风景的大门。树正群海沟全长13.8公里,共有各种湖泊(海子)40余个,约占九寨沟景区全部湖泊的40%。**落日朗瀑布**,海拔2365米,瀑宽270米,高24.5米,是中国大型钙化瀑布之一,也是中国最宽的瀑布。藏语中诺日朗是伟岸高大的意思,因此诺日朗瀑布意思就是雄伟壮观的瀑布。双龙海瀑布是九寨沟地震后形成的瀑布,九寨沟虽然地震破坏了双龙海,但是形成了双龙海瀑布这个全新的景点!老虎海,老虎海海拔2298米,位于树正瀑布之上,深邃恬静,沉默中蕴蓄着暴烈,安谧中隐藏着桀骜。犀牛海,犀牛海是九寨沟中景色变化最多的海子之一,犀牛海是九寨沟的第二大海,其倒影几乎是众海之冠。长海,长海是九寨沟海拔最高、湖面最宽的海子,海子水面呈墨蓝色,水源来自于高山融雪,令人奇怪的是,湖深处达百余米,呈S行展布,海子四周森林碧翠,山峰终年积雪。酒店:新九寨沟宾馆或者同级(当地5星酒店)

#### 第四天 九寨沟 / 茂县

早/午/晚

早餐后前往游览世界自然遗产被誉为人间瑶池的**黄龙风景区**(不含景区内上下缆车)。进入景区,您将被眼前数以干计之状若梯湖,底色斑斓 的五彩池及四周葱郁茂密的林木所吸引,以彩池、雪山、峡谷与森林"四绝"著称于世,是中 国唯一的保护完好的高原湿地。

\*<mark>如因天气因素无法进入黄龙风景区,行程更改往牟尼沟。</mark> 酒店:西羌家園酒店或同級茂县国际酒店或同等级 (当地4星酒店)

# 第五天 茂县 / 峨眉山

早/午/晚

早餐后驱车前往乐山,前往游览世界自然与文化 双遗产保护的世界第一大佛 **乐山大佛(含船游)**。乐山大佛是世界上最大的石刻弥勒佛坐像。 大佛双手抚膝,临江危坐,面对三江汇合,造型庄严,排水设施隐而不见,设计巧妙。酒店:華生溫泉飯店或智选假日酒店或同等级(当地5星酒店)

# 第六天 峨眉山/成都

早/午/晚

早餐后,前往香火旺盛的**报国寺**游览。**伏虎寺(含电瓶车)**在报国寺南边1公里处,是一处清幽干净的尼姑庵,也是峨眉山寺院规模最大的一座。寺内最高处的的殿堂内供奉有五百罗汉值得一看,时间不紧张的话,可以来这个掩映在密林中的寺院逛一逛。之後返回成都途中遊覽**黄龙溪古镇**,黄龙溪古镇属四川省历史文化古镇及省级旅游风景区。古镇不仅风光秀丽、环境优美,还是驰名中外的天然影视摄影基地。古镇主要特色是:古街、古树、古庙、古水陆码头、古建筑和古朴的民风民俗。**锦里古街**,又名**锦里一条街、锦里**,是位於中國四川省成都市的一條古商業街,最早可追溯到秦漢時期。传说中锦里曾是西蜀历史上最古老、最具有商业气息的街道之一,早在秦汉、三国时期便闻名全国。酒店:费尔顿凯莱大酒店/春天美居酒店/艾克美雅阁或同等级(当地5星酒店)

#### 第七天 成都

早/午/晚

早餐后,参观**成都大熊猫繁育研究基地(含电瓶车)**,近距离观看国宝的野外生活,了解熊猫人工培育过程。全世界现存约1000多只大熊猫,其中的85%生活在四川,成为大熊猫的故乡。再来就是前往**宽窄巷子**。游览宽窄巷子,这是一条 具有老成都原态的历史文化街,该街是以旅游、休闲为主、具有鲜明地域特色和浓郁巴蜀文化氛围的复合型文化商业街。自由购物于**春熙路**并自费享用当地小吃美食。

酒店:费尔顿凯莱大酒店/春天美居酒店/艾克美雅阁或同等级(当地5星酒店)

#### 第八天 成都 / 吉隆玻

早/午/晚

早餐後游览**文殊院**,是集禅林圣迹、园林名勝、朝拜修学于一体的佛教廟宇。始建于隋朝大业年间,初名信相。文殊坊世汇集古玩字画、金银首饰、四川美食,娱乐表演于一炉,成为成都市旅游休闲街区之一。 前往亚洲最大单体建筑 - **环球购物中心**自由游览晚餐后送往机场。

#### 第九天 吉隆玻

抵达吉隆坡.

只进4个购物站: 地矿 茶叶 乳胶 玉器

保证自费: 九寨沟歌舞秀+川剧变脸秀+府南河夜游+琴台古街 RM 300/人

\*倘若原定的景点不对外开放,将由其他景点取代 \*以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。 \*在主要节日,商业展览,旅游旺季期间,住宿酒店可能需要安排在另一个城市.

联络方式:	价格:	出发日期 :



# **FANTASY JIUZHAIGOU**

Chengdu / Jiuzhaigou / Huanglong / Leshan / Mt.Emei

# Highlights:

- Jiuzhaigou Scenic Area (include Eco car ride)
- Huanglong Scenic Area
- Leshan Giant Buddha (include the boat ride)
- Chengdu Research Base of Giant Panda Breeding (includes buggy ride)

### Meal Highlights:

- Sichuan Cuisine
- Hot Pot Flavor ( Eat all you can !!!)
- Three Kingdoms Buffet BBQ
- Panda Zhang Gui Snacks
- Chinese Banquet Cuisine

Day 1

**KUALA LUMPUR / CHENGDU** 

MOB

Upon arrival , transfer to hotel for check in . Hotel: Felton Gloria Grand hotel / Mercure hotel / ACME hotel or similar (Local 5 stars hotel)

Day 2

**CHENGDU / JIUZHAIGOU** 

After breakfast, transfer to jiuzhaigou and admire the beautiful Minjiang River, it's a 755-kilometer-long river (457 m) in central Sichuan province, China. It is a tributary of the upper Yangtze River which it joins at Yibin. Within China, it was traditionally of the upper Yangtze River which it joins at Yibin. Within China, it was traditionally taken as the main course of the upper Yangtze prior to extensive exploration of its sources. Continue with **Songpan ancient city**, situated in Jin'an Town of Songpan County, is nearly 200 miles from Chengdu (the capital city of Sichuan Province). Historically, it was known as Songzhou Town and was considered the 'West Portal of Sichuan' and **Diexihaizi Lakes**, Diexi Lake is a landslide dam-created lake formed in the 1933 Diexi earthquake and covers 3.5 square kilometers.[1] The old town of Diexi sank into this lake. The remnants of the town's watch towers, a temple, stone lions and cliff murals are still visible today.

Hotel: New Jiuzhai hotel or similar (Local 5 stars hotel)

Day 3

**JIUZHAIGOU** 

B/L/D

Full day tour of Jiuzhaigou Scenic Area (include Eco car ride), View colourful lakes, hot springs, snow-capped mountains, valleys and forests. **Shu Zheng Qun hai** Shuzheng Trench is 13.8 kilometers in length, with a total of more than 40 lakes (Haizi), accounting for 40% of the total lakes in Jiuzhaigou. **Nuorilang Falls**, It is 2365 meters above sea level, 270 meters wide and 24.5 meters high. It is one of the largest calcification waterfalls in China and the widest waterfall in China. **Shuanglong waterfall** a new attraction that miraculously created after the earthquake in juzhaigou. **Ri zhe gou**, The total length of the ditch is 16 km. The waterfall between Nuorilang and the primeval forest is the quintessential part of the Jiuzhaigou landscape. The scenery is beautiful and varied. It is also the climax of the landscape in Jiuzhaigou . **Lao Hu Hai** , Tiger sea 2298 meters above sea level, located in Shuzhangou . Lao hu hai , Tiger sea 2298 meters above sea level, located in Shuzheng waterfall above, deep quiet, implied in the silence of silence, hidden in the quiet mourning. Rhino sea, is a 2.2 kilometer long, 17 meters deep, 2400 meters above sea level, the deepest place can reach more than 40 meters of natural lakes. Changhai, 3060 meters above sea level, about five kilometers long, about 600 meters wide and an area of 930,000 square meters. The sea next to the Changhai snow all year round, around the forest Zhucui, standing on the platform of the Changhai view blue sky and white clouds cannot snow cannot mountains feel the Changhai view, blue sky and white clouds, capped snow capped mountains, feel the mountain and the sky are connected together, no distance, which is a major landscape of the sea

Hotel: New Jiuzhai hotel or similar (Local 5 stars hotel)

Day 4

JIUZHAIGOU / MAO XIAN

B/L/D

After breakfast , transfer to enjoy the Huanglong Scenic Area (cable car ride not included), is a scenic and historic interest area in the northwest part of Sichuan, China. It is located in the southern part of the Minshan mountain range, 370 kilometres (230 m) north-northwest of the capital Chengdu. This area is known for its colorful pools formed by calcite deposits, especially in Huanglonggou (Yellow Dragon Gully), as well as diverse forest ecosystems, snow-capped peaks, waterfalls and hot springs.

Note: If weather or road conditions do not permit entry into Huanglong Scenic

Area, visit will be to Muni Valley instead.

Hotel: Xiqiang Homeland Hotel or similar (Local 4 stars hotel)

MAO XIAN / MT . EMEI

After breakfast, proceed to Leshan visit Leshan Giant Buddha (include the boat ride), is a 71-metre (233 ft) tall stone statue, built between 713 and 803 (during the Tang Dynasty), depicting Maitreya. It is carved out of a cliff face that lies at the confluence of the Min River and Dadu River in the southern part of Sichuanprovince in China, near the city of Leshan. The stone sculpture faces Mount Emei, with the rivers flowing below its feet. It is the largest and tallest stone Buddha statue in the world and it is by far the tallest pre-modern statue in the world.

Hotel: Hua Sheng hot spring hotel or Holiday Inn Express or similar (Local 5 stars hotel)

Day 6

MT. EMEI / CHENGDU

B/L/D

After breakfast, transfer to Visit **Bao Guo Temple**, facing east to watch the sunrise and sunset. Building in 1615 during Ming Dynasty (1368-1644), the temple was once destroyed in a fire and renovated in 1654. Continue transfer to Chengdu, visit Huanglong xi ancient town, The town is over 1,700 years old, and has been restored to retain its rustic charm, with ancient cobbled streets, temples, and wharves and houses along its curving alleys. Most of these shops have turned into souvenirs stores. **Jinli street**, The street is about 550 meters long. It is a part of the Temple of Marquis, and the buildings are in the Qing Dynasty style. The theme is Three Kingdoms Culture, a traditional folk custom. There are many bars, inns, snack stores and souvenir shops. Hotel: Felton Gloria Grand hotel / Mercure hotel / ACME hotel

or similar (Local 5 stars hotel)

Day 7

**CHENGDU** 

B/L/D

After breakfast, transfer to see the adorable pandas and learn about their conservation at the Chengdu Research Base of Giant Panda Breeding (includes buggy ride). Enjoy free time at Kuan Alley and Zhai Alley Alleys. Enjoy bargain hunting at Chunxi Walking Street and savour local delicacies (at own expense).

(at own expense).
Hotel: Felton Gloria Grand hotel / Mercure hotel / ACME hotel or similar (Local 5 stars hotel)

#### **CHENGDU / KUALA LUMPUR**

B/L/D

After breakfast , Transfer to Wenshu Monastery , is a collection of Buddhist temples, monasteries, scenic spots, worship in one of the Buddhist temples. **Wenshufang**, Wenshu Square collection of antique calligraphy and painting, gold and silver jewelry, Sichuan cuisine, entertainment show in a furnace, a tourist area in Chengdu<sub>o</sub> Continue to to **Global Mall**, the largest single building in Asia free shopping . After Dinner , transfer to airport

Day 9

**KUALA LUMPUR** 

Arrived Kuala Lumpur.

Only 4 Shopping stop: Gem Stone, Tea, Jade, Latex

Optional: Jiuzhaigou Song And Dance Show

- + Sichuan Opera Face Change Show+ Fu Nan River Night Tour
- + Qintai Ancient Street = Rm300/px

\* If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative. \* The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator.

During major events / trade snows / peak season, accor	nimodation may not be in the city mentioned .
Contact :	Price ·

Price:

**Departure Date:**